

1/2手动套筒/汽保工具/套筒/H14

产品名称	1/2手动套筒/汽保工具/套筒/H14
公司名称	余姚市亚星金属制品有限公司
价格	2.00/支
规格参数	种类:套筒扳手 品牌:亚星 特性:镜面
公司地址	中国 浙江 余姚市 阳明科技工业园区舜创路36号
联系电话	86 574 62501539

产品详情

种类	套筒扳手	品牌	亚星
特性	镜面	材质	50#钢
规格	1/2手动套筒H14 (mm)	表面处理	镜面

余姚市亚星金属有限公司座落于世界上最长的跨海大桥-杭州湾跨海大桥的南岸，紧靠沪、杭、甬高速公路，距宁波国际机场50km,国际集装箱码头60km,属新规划的以上海为中心的两小时经济区域,地理环境优越，交通便利。本公司是一家专业生产各类电动、风动、手用工具配用螺丝旋具的企业。拥有雄厚的技术实力、精良的加工设备、高精度的测试手段与先进的模具制造技术。可根据客户不同的要求进行特殊设计加工。产品目前远销欧美、日本、香港、东南亚等20多个国家和地区，我们始终以一流的质量服务，一流的管理方式来保证产品的质量，满足新老客户的要求，热忱欢迎国内外的客户来人、来电、来函洽谈业务。

亚星公司将一如既往的秉承“以质量求生存，以信誉求发展”的企业宗旨，总经理徐利明先生携全体员工热诚欢迎海内外新老客户光临惠顾。

yuyao yaxing metal product co., ltd. located in the south bank of the longest cross sea bridge – hangzhou bay cross sea bridge, near shanghai-hangzhou-ningbo freeway, from yaxing company to ningbo international airport about 50kms, to international container dock about 60kms. yaxing company industrial part is the part of 2 hours business zone-new planning zone with the center of shanghai, superiority of geographical environment and advantage of traffic.

yaxing company is a company with professional skills to produce the products of electro motion tools, air-power tools and hand-power tools. the company with technological potential, equipments well, tester great and mold skills advanced can produce any special products per customer requirement. the products be sold to europe, america, japan, hong kong and east-south asia, over 20 countries and zones. we always followed to supply the best services of quality and management to guarantee the quality of products, meet requirement of every customer, welcome for any customers from home and abroad visit our factory, call or e-mail to us for any businesses.

yuyao yaxing metal product co., ltd. will do as always to follow company rule of “ strive for survival the basis of quality, strive for development basis of credit ” , general manager mr. xu liming with all of the staffs welcome the new and old customers from home and abroad visit our factory!